
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 5.11.2019 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 5.11.2019 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Tuková,  p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. 

Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík  

Neprítomní: 

Poslankyňa: p. Katarína Gajdošová 

Overovatelia: p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 
6. Rozpočet obce Vaďovce na roky 2020-2022  
7. Dodatok č. 1 k VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady 
8. Žiadosť o odpredaj parcely reg. E č. 444/4 
9. Záverečná správa z inventarizácie majetku obce 
10. Riešenie dopravnej situácie  - hlavná cesta v obci Vaďovce 
11. Výrub stromov v areáli ZŠ 
12. Rôzne  - informácia o kronikárke obce Vaďovce 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala poslancov, hlavnú kontrolórku a prítomných občanov na riadnom zasadnutí 
Obecného zastupiteľstva vo Vaďovciach. Ďalej konštatovala, že je zo zasadnutia vyhotovovaný zvukový 
záznam.  

K bodu č. 2 

Starostka obce navrhla postupovať podľa pozvánky a v prvom rade určiť zapisovateľku a overovateľov 
zápisnice. Za zapisovateľku určila p. Ing. Ninu Masárovú a za overovateľov starostka obce navrhla p. 
Mgr. Danielu Kontinovú a p. Janku Masárovú.  
Poslanci návrh na zapisovateľa a overovateľov zobrali na vedomie. 
Starostka oznámila že neprítomnosť poslankyne p. Kataríny Gajdošovej je ospravedlnená.   

K bodu č. 3 

Starostka obce sa opýtala poslancov, či môže zasadnutie pokračovať podľa bodov programu 
z pozvánky.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela Kontinová, 
p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce pokračovala v bode programu Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho 
zastupiteľstva. Povedala, že okrem procedurálnych uznesení, zastupiteľstvo schválilo zvýšenie 
poplatku za vývoz odpadu vo výške 15€ za jednu osobu za rok, schválenie cenovej ponuky Ing. Petra 
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Vidu na kamerový systém, na multifunkčné ihrisko v hodnote 574€. Dodala, že realizácia kamerového 
systému je momentálne v procese vybavovania. Ďalej bolo schválené vypracovanie posudku osvetlenia 
na Zádvorskej ulici so zámerom osadenia spomaľovača. Starostka obce oboznámila poslancov 
s vývojom zámeru  osadenia spomaľovača, a to tak, že p. Ing. Bilková, ktorá robí projekt na dopravné 
určenie povedala, že je potrebný svetelný posudok, ktorý je z dôvodu zaneprázdnenosti zatiaľ vo 
vybavovaní. Povedala, že by sa toho ujal p. Ing. Peter Vido, ktorý by to pomeral, ale len tak neformálne 
a ona by to potom skontrolovala, či to bude alebo nebude. Starostka obce povedala, že nastáva 
problém, že z jednej strany ulice so spomaľovačom občania nesúhlasia a ani p. Baranovič. Starostka 
navrhla zámer osadenia spomaľovača pozastaviť. Povedala, že by osadenie mohlo stáť okolo 1 000€ 
a nevie, či by to bolo efektívne.  
Občan p. Kanálik sa opýtal p. starostky, či bola požiadavka na jeden alebo dva spomaľovače.  
Starostka obce odpovedala, že to bola požiadavka osadenia spomaľovača hlavne kvôli bytovým domom 
pri dome rodiny Kubrických. Vysvetlila, že je platná nová vyhláška, podľa ktorej priestor pri spomaľovači 
musí byť dostatočne osvetlený. Povedala, že je možné zvolať stretnutie občanov ulice, aby sa vedelo, 
kto s osadením súhlasí a či by to chcel mať pred svojim domom. Povedala, že hlavný žiadateľ p. Beran 
je podľa nej náchylný k tomu, že by sa spomaľovač osádzať ani nemusel.  
 

K bodu č. 5 a č. 6 
Starostka obce pokročila k ďalšiemu bodu programu, a to k správe z Finančnej komisie, kde sa preberali 
dôležité otázky ohľadom rozpočtu tohto roku a rozpočtu obce na roky 2020-2022. Požiadala o slovo 
predsedníčku komisie p. Dagmar Ďurišovú.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že v rozpočte našiel nejaké nezrovnalosti.  
Starostka obce odpovedala, že si o tom povieme potom.  
P. Dagmar Ďurišová povedala, že starostka obce povedala takmer všetko, čo chcela povedať ona, 
povedala, že dňa 29.10. 2019 zvolala Finančnú komisiu, kde sa stretli všetci členovia komisie, p. 
starostka, p. Ľubomíra Naďová – hlavná kontrolórka obce, účtovníčka obce p. Ing. Alena Hrušová, 
administratívna pracovníčka OcÚ p. Lenka Hučková a zaoberali sa hlavne návrhom rozpočtu, kde sa 
robili úpravy, ktoré tento týždeň všetci obdržali. Povedala, že kto chce, môže sa k tomu vyjadriť. Vyzvala 
P. Ing. Petra Dingu, aby povedal, aké nezrovnalosti našiel.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že spolu s členmi komisie hovorili o tom, že niečo skorigujú, ale stále mu 
nesedí, že ak sú správne percentá spoluúčasti pri stavebných investíciách 5%, tak pri Oddychovej zóne 
5% zo 165 000€ je v rozpočte 15 000€ a nie 8 250€, ak je teda správne udaná výška spoluúčasti. 
Povedal, že mu to taktiež nesedí pri chodníkoch. Opýtal sa, či sa to nejak skoriguje.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že spoluúčasť nesedí ani pri účinnosti budovy a multifunkčnom 
ihrisku. Povedala, že je tam suma dobrá, ale spoluúčasť by mala byť 25% namiesto 5%.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že sa môžu na sumách dohodnúť.  
P. Ing. Peter Dinga zopakoval rozdiely v sumách spoluúčasti.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že je cena navýšená o projekt, ktorý by tam mal byť započítaný.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že dobre a opýtal sa, ako je to pri sume 15 000€.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že by v tom mali byť zarátané projekty.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že sa to robilo strašne dávno a už si to nepamätá.  
P. Ľubomíra Naďová hovorila, že do príjmov sa musí dať aj projekt a nevie, či to tam p. Ing. Hrušová 
zarátala.  
Ing. Peter Dinga povedal, že je možné, že sa mýli a že sa to opraví a bude to vybavené. Ďalej povedal, 
že v rozpočte 2020-2022 nie je vidieť žiadne čísla.  
P. starostka obce povedala, že sú čísla rovnaké ako predchádzajúce.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že uvedené by mali byť, a vie, že p. Ing. Holota sa na to na 
Finančnej komisii pýtal a bolo mu povedané, že bude preposlaný s konečnými sumami. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že by to bolo rovnaké. 
P. Ľubomíra Naďová so starostkou obce súhlasili.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či by to bolo rovnaké v projektoch, vo všetkom. Opýtala sa, či by 
už potom nebola nula.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že ak sa to nespraví, bude to tam kumulovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nemôže byť vedené tri roky to isté. Povedala, že je to to isté, 
čo zrušili v ostatných projektoch.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že určité veci samozrejme môžu ísť, ale ide o kapitálové výdavky, ktoré 
je potrebné si dopredu nadimenzovať nejaké investície a tam určite nastanú zmeny, a tam nemôžete 
dávať rovnaké investície na tri roky dopredu. Ďalej povedal, že výsledok Finančnej komisie bol taký, že 
sa rozpočet bude schvaľovať v „scvrknutej“ forme, kde je možné, že by boli uvedené len podkapitoly 
a podľa neho tento materiál na zastupiteľstvo nemal ísť a podľa neho bod, ktorý sa uvádza v pozvánke 
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ohľadom rozpočtu nie je presný. Povedal, že až keď sa pozrel do pomocného materiálu návrhu uznesení 
zistil, že pôjde o schvaľovanie rozpočtu 2020-2022.  
Starostka obce povedala, že keby sa na zastupiteľstve dohodli, že je to v poriadku, schválilo by sa to 
a ak nie, odložilo by sa to na ďalšie stretnutie. Povedala, že máme časovú rezervu na to, aby sa rozpočet 
podrobne prebral a aby mal v tom každý jasno.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že podľa neho sa určite môže schváliť Návrh 2. zmeny. Povedal, že na 
tom sa zhodli a tam sa nenašli žiadne chyby. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by sa aj tak mali na niečom dohodnúť, čo by sa malo na 15 dní 
vyvesiť a potom to môžu zase schvaľovať. Povedala, že by to aj tak nemohli dnes schváliť lebo sa to  
musí dať na pripomienkovanie. Ďalej povedala, že v tom podrobnom rozpočte, ktorý sme si prechádzali 
bod po bode našla, že sa zmenili 2 položky napriek tomu, že sme ho upravovali, tak v kancelárskom 
materiáli sa to zmenilo a to aj v službách.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že to už spomínala p. Ing. Holotovi a povedala, že ak si pozrie 
kapitálové výdavky – projektová dokumentácia, 2. zmena, keďže sme vyhodili Oddychovú zónu, 
chodníky a podobné veci, tak musela aj projektovú dokumentáciu Oddychovej zóny vyhodiť. Povedala, 
že je najlepšie vytvoriť vyrovnaný rozpočet s nulami a tak to niekde navýšila a dala to do OcÚ.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa opýtala len kvôli tomu, že je to iná suma oproti tomu 
pôvodnému.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či teda premenujeme bod. 6, že je to schválenie 2. úpravy. 
Starostka obce povedala, že sa bod 6 zmení a opýtala sa členov FK, či sa ešte ohľadom rozpočtu 
stretnú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že podľa účtovníčky áno, aby to bolo na 100%. Povedala, že by 
to bolo najlepšie čo najskôr, aby to minimálne 15 dní viselo.  
Starostka obce navrhuje schválenie 2. úpravy rozpočtu v roku 2019 podľa predloženého materiálu.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela Kontinová, 
p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce ďalej navrhla, aby sa poslanci uzniesli aj o stretnutí Finančnej komisie, kde by sa 
podrobne rozpísal rozpočet, ktorý by sa potom vyvesil ako návrh a môže sa pripomienkovať, aby sa 
v decembri schválil a znovu 15 dní visel, aby prišiel do platnosti od 1.1. 2020.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela Kontinová, 
p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 7 

Starostka obce pokračovala bodom Dodatok č. 1 k VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady. 
Povedala, že minule poslanci schválili zvýšenie sumy za odpad na 15€.  
Starostka obce vysvetľovala zdražovanie odvozu odpadov. Hovorila, že odvoz plastov máme v obci 
v poriadku, ale problémy nastávajú pri vývoze papieru a skla. Povedala, že doteraz nám za odvoz 
papiera platili, no teraz budeme musieť platiť odvoz papiera my alebo bude s nulovou hodnotou. 
Povedala, že aj z Hrašného prišlo, že budú zdražovať úkony pri vývoze odpadu, nakoľko sa zvyšuje 
cena práce. Taktiež povedala, že má obec aktuálne percento vyseparovanosti 20,3% a platíme 10€ za 
tonu komunálneho odpadu. Od februára nastanú zmeny a pri rovnakých percentách vyseparovanosti 
bude obec za tonu odpadu platiť 22€. Ak by sme mali vyseparovanosť budúci rok pod 20%, cena za 
tonu odpadu by bola 24€. Cena je len za uloženie odpadu. Starostka povedala, že tieto informácie sú 
aj na stránke obce.  
Starostka ďalej povedala, že sa poslanci o odpadoch rozprávali aj na FK, kde si povedali, že by bol 
poplatok 15€/osoba/rok, pričom každá osoba dostane 4 žetóny.  



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 4 z 13 

Podpisy overovateľov:      

P. Ľubomíra Naďová ju opravila, že sa bavili, že by žetóny už nedávali, ale by boli na smetiakoch 
nálepky. Povedala, že kto by za smeti zaplatil, dostal by na smetiak nálepku o tom, že zaplatil a bude 
mať vyvážanie na celý rok.  
Starostka obce povedala, že s tým súhlasí, ale ako docielime, aby to tí ľudia zaplatili. Povedala, že OcÚ 
robí občanom aj také ústupky, že si môže napríklad 4 členná rodina platiť poplatok na dve časti a či by 
to nebolo tak, že by to potom nedoplatili, ak by dostali nálepku. Starostka obce tvrdí, že žetóny človeka 
vyzývajú, aby neseparovali, nakoľko majú prebytok žetónov.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa bude všetko znášať do Zberného dvoru a potom doplácame 
na Zberný dvor, pretože je tam stále kvantum materiálu, ktorý sa hromadí. Povedala, že si myslí, že by 
sa mal vypracovať aj nejaký dodatok ohľadom Zberného dvoru. 
Starostka obce povedala, že sa k tomu neskôr dostaneme. Ďalej pokračovala, že na FK vyradili poplatky 
pri nezvýhodnených osobách a všetci budú mať rovnakú výšku poplatku za odpad. Povedala, že je 
potom potrebné do VZN pridať, že občania si musia poplatky na smeti zaplatiť do konca januára 
a v priebehu toho januára by im platili ešte žetóny.  
Starostka obce spolu s prítomnými diskutovali o rôznych možnostiach systému odpadového 
hospodárstva.  
Starostka sa opýtala poslancov, či pôjdu podľa návrhu Finančnej komisie, ale s tým, že by sa nedávali 
žetóny, ale nálepky na smetnú nádobu s vývozom 12x za rok a poplatky by sa museli zaplatiť do konca 
januára.  
P. Jaroslav Bača povedal, že tým by vypadol aj bod so sumou 2,50€ za žetóny navyše.  
Starostka sa opýtala, čo budeme robiť, ak nám poplatok občania nezaplatia. Povedala, že by odporučila 
nálepky dávať na číslo domu, aby si to nekradli. Povedala, že kto by to na popolnici nemal, tak mu to 
nevyvezú. Opýtala sa, kde to budú v tomto prípade tí občania kydať.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že na Zberný dvor. 
P. Jaroslav Bača povedal, že by v tom prípade Zberný dvor limitoval nejakou hranicou, napr. v Novom 
Meste nad Váhom, kde majú na občiansky preukaz 1 000kg a ak si občan vyčerpá, má smolu a bude si 
musieť zaplatiť to, čo má nad limit.  
Starostka obce povedala, že by sme museli na Zberný dvor dokúpiť váhu.  
P. Ľubomíra dodala, že sú občania, ktorí sa na Zberný dvor otočia aj 3x.  
Starostka obce povedala, že to býva tak, že si občan platí a platí, a nedá do Zberného dvoru nič a potom 
raz za čas toho donesie viac.  
P. Ing. Peter Dinga navrhol zaviesť evidenciu na Zbernom dvore, kde by p. Naď zaznačil aspoň meno 
občana a odhadom, čo doniesol, napr. gauč.  
Starostka povedala, že má obec zriadený Prevádzkový poriadok Zberného dvora, kde je napísané, že 
pri dovoze odpadu na zberný dvor je obyvateľ povinný sa prihlásiť u zodpovedného pracovníka a riadiť 
sa jeho pokynmi, obyvateľ je povinný sa preukázať platným občianskym preukazom a dokladom 
preukazujúcim úhradu ročného poplatku za odvoz a likvidáciu komunálneho odpadu. Povedala, že to 
tam je všetko napísané. Povedala, že tam dáme písanku na evidenciu a opýtala sa, koľko by taká váha 
mohla stáť.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že by to zo začiatku stačilo váhu odpadu aj odhadnúť. 
Starostka povedala, že na to máme prepracovaný systém a dodala, že by si mal aj každý jeden občan, 
čo príde na Zberný dvor, vyplniť Formulár návštevníka Zberného dvoru Vaďovce, že čo vlastne 
odovzdáva a koľko. 
P. Igor Naď povedal, že p. Ing. Peter Dinga bol svedkom toho, čo sa tam v sobotu dialo. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ho chce od toho trochu ubrániť, keď bude evidencia.  
P. Igor Naď povedal, že v pondelok odišli 3 kontajnery a že tam nebude robiť sudcu. Opýtal sa, prečo 
by tam mal byť on ten sprostý.  
Starostka obce povedala, že za to nemôže, čo mu občania povedia.  
P. Igor Naď povedal, prečo by to mal znášať a že majú určiť nejaké pravidlá.  
Starostka mu povedala, že má na to Prevádzkový poriadok. 
P. Igor Naď povedal, že si s tým môže akurát tak vytrieť r*ť. 
Starostka obce ho napomenula, ako sa to vyjadruje. 
P. Igor Naď povedal, že na Zbernom dvore nebude robiť sudcu a hovoriť občanom, aby šli preč, že im 
odpad už nezoberie. Povedal, že potom bude on, ako najväčší somár.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že keď mu to p. Naď povedal, on to bez problémov akceptoval.  
P. Igor Naď povedal, že on sa slušne opýtal, ale potom prišiel človek, ktorý mu to nahádzal pred 
kontajner. 
P. starostka povedala, že nevie, čo sa rozčuľuje, že je pracovník Obecného úradu a mal by ísť podľa 
Prevádzkového poriadku. 
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Starostka obce spolu s prítomnými diskutovali ďalej o rôznych možnostiach systému odpadového 
hospodárstva.  
Starostka obce navrhla, aby sa téma presunula na riešenie FK, kde budú pozvaní všetci poslanci 
a dovtedy premysleli najlepšie spôsoby riešenia.  
P. Mgr. Daniela Kontinová navrhla, aby sa do toho dodatku pridal aj Zberný dvor, plasty, sklo, všetky 
separáty zakomponovať, ich intervaly vývozu a pod., aby boli ľudia oboznámení o tom, kam môžu odpad 
nosiť a ako separovať.  
Starostka obce povedala, že sa to môže dopracovať a dala hlasovať za uznesenie, že sa poslanci 
stretnú na Finančnej komisii a dopracujú Dodatok č. 1 k všeobecne záväznému nariadeniu č. 2/2018 o 
miestnych  daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 
obce Vaďovce aj spolu s prípadnou úpravou Prevádzkového poriadku Zberného dvoru.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela Kontinová, 
p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 8 

Starostka obce pokračovala bodom programu odpredaja parcely reg. E č. 444/4. Ide o pozemok p. Jany 
Omelkovej, ktorá by ho chcela predať, nakoľko ho zdedila. Ide o parcelu s rozlohou 54 m2 pred ich 
bývalým domom a zasahuje na miestnu komunikáciu, kúsok chodníka a aj kúsok štátnej cesty. 
Starostka obce navrhuje nákup, nakoľko by majiteľka mohla žiadať nájom. Starostka povedala, že jej 
navrhla 2€/m2, je to cena, za ktorú aj obec predáva predzáhradky. Opýtala sa, či poslanci súhlasia 
s tým, že by to s majiteľkou pozemku znova prejednala, či by pozemok predala za túto cenu, povedala, 
že by to bolo asi 108€ +66€ za prevod. Starostka povedala, že nám pozemok nie je ani tak moc treba, 
ale je to lepšie mať do budúcnosti vysporiadané.  
Starostka obce sa opýtala, či poslanci súhlasia, aby s majiteľkou pozemku spísala zmluvu pre 
odkúpenie pozemku s hodnotou 2€/m2.  

 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela Kontinová, 
p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 9  
Starostka obce požiadala predsedníčku inventarizačnej komisie p. Janku Masárovú, aby predložila 
Záverečnú správu z inventarizácie majetku obce.  
P. Janka Masárová podala správu z inventarizácie majetku obce. Povedala, že inventarizácia bola 
vykonaná a všetci poslanci boli členmi komisií. Povedala, že konečné znenie – Návrhy na vysporiadanie 
zistených rozdielov ústredná inventarizačná komisia navrhla: 
- dňom zistenia majetku pridať inventarizačné čísla, označiť majetok a zaradiť majetok do príslušnej 
evidencie majetku, 
- majetok navrhnutý na vyradenie, nachádzajúci sa v prílohe číslo 1, treba vyradiť z evidencie z dôvodu 
zastaranosti, opotrebovania a neupotrebiteľnosti, 
- dôsledne zaznamenávať presuny majetku medzi jednotlivými objektami v príslušnej evidencii, 
- zaradiť novonadobudnutý majetok do evidencie podľa zákona o účtovníctve. 
Povedala, že k dnešnému dňu bolo všetko vykonané.  
Starostka obce poďakovala za správu a OZ ju zobralo na vedomie.  
 

K bodu č. 10  
Starostka obce pokračovala riešením dopravnej situácie - hlavná cesta v obci Vaďovce. Povedala, že 
prišiel p. Kubrický a vyjadril rozhorčenie, že v júli boli na zatáčke 4 dopravné nehody a v septembri tiež.  
P. Janka Masárová dodala, že aj včera ráno bol niekto na kraji kanála.  
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Starostka povedala, že písala na okresný úrad, nech sa na to pozrú na dopravný obvod cestnej dopravy 
a pozemných komunikácií. Povedala, že jej odpísali, že to nemôžu riešiť, že to má riešiť OcÚ. Povedala, 
že zvolala jednanie, kde navrhli toľko, že ak by sme tam chceli mať nejaké značky, musíme vypracovať 
projekt dopravného značenia a tam navrhovali zákaz zastavenia, ktorý by sme museli dať až od 
cintorína.  
Ing. Nina Masárová sa opýtala starostky, či nemyslela zákaz státia.  
Starostka obce povedala, že má napísaný zákaz zastavenia a že ona by potom navrhla vhodné značky, 
ak by sme ten projekt dali vypracovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že toto je zákaz státia k chodníkom.  
Starostka obce povedala, že toto je cesta celá a pred zákrutou požadovali nejakú značku, len si nevie 
spomenúť akú. Povedala, že asi nebezpečenstvo šmyku.  
Starostka obce povedala, že je na poslancoch, či to schvália, nakoľko si nie je istá, či je to v rozpočte.  
Starostka obce povedala, aby si ten zákaz státia dobre rozmysleli, aby sme tým nepobúrili občanov.  
Prítomní vyjadrili, že na chodníkoch stáva veľa áut.  
Starostka povedala, že ak chceme zvýšiť bezpečnosť, budeme to musieť urobiť.  
P. Ľubomíra Naďová sa opýtala, či je pred školou značka, ktorá na ňu upozorňuje.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tam nie je.  
Prítomný občan p. Kanálik vyjadril názor, že ak je na tej zákrute značka s tvarom zákruty, tak je zbytočné 
tam dávať aj ďalšie 3 značky, pokiaľ šofér pôjde rýchlo. Povedal, že sú to vyhodené peniaze.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že pri škole by bolo treba značku pozor škola a to parkovanie na 
chodníkoch, kým začne zimná údržba chodníkov.  
P. Ing. Jaroslav Holota dodal, že sa parkovaním tie chodníky aj ničia.  
Starostka obce povedala, že značky by osadili Štátne cesty a projekt zaplatí obec.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to tak vyzerá, že budú všetky značky na štátnej ceste.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že aj značka pozor škola aj značka zákazu státia.  
Prítomní o dopravnej situácii ďalej diskutovali.  
Starostka podala návrh na uznesenie o vypracovaní projektu na osadenie značky zákazu státia od 
cintorína Vaďovce, pozdĺž celej ulice, značky riešiace situáciu nebezpečenstva v zákrute pri Kubrických 
a značku pozor škola.  
 
  
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela Kontinová, 
p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11  
 
Starostka obce oboznámila poslancov so žiadosťou výrubu troch stromov na pozemku školy. Žiadateľ 
o výrub požiadal z dôvodu, že má obavy z pádu stromov na jeho majetok. Povedala, že bol prizvaný na 
obhliadku p. Baranovič, ktorý povedal, že do stromu nevidí a že je za ich výrub, ak sa žiadateľ bojí pádu 
stromov na jeho dom.  
Starostka sa opýtala poslancov na ich názor, či sú za výrub stromov alebo sú za zachovanie stromov.  
Starostka obce podala návrh na uznesenie, či poslanci schvaľujú výrub troch stromov – jedlí v areáli 
Základnej školy Vaďovce. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela Kontinová, 
p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Ing. Jaroslav Holota sa opýtal, či je obec poistená pre takéto prípady.  
Starostka obce povedala, že áno.   
P. Ing. Peter Dinga povedal, že je za to, aby sa na revanš vysadili stromy, kľudne aj niekde inde v areáli.  
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Starostka obce povedala, že to bude rozhodnutie o výrube, ktoré nám dá obec Podolie, a tí nám dajú 
podmienky náhradnej výsadby, alebo by sme museli platiť spoločenskú hodnotu stromov, ale to radšej 
niečo vysadíme.  
 

K bodu č. 12  
 
V bode rôzne, starostka obce informovala poslancov, že pani Ľubomíra Naďová sa vzdala pôsobenia 
ako kronikárka obce a zároveň informovala, že požiadala o jej nahradenie prítomnú p. Vieru Bačovú, 
ktorá bude oficiálne kronikárkou už tohto roku 2019. 
P. Bačová povedala, že sa o túto funkciu pokúsi, povedala, že si za rok 2019 neodkladala žiadne 
záznamy, body, čo by bolo dobré, ale že sa bude na OcÚ a iné spolky obracať, ako aj na p. Ľubku 
Naďovú.  
 
Starostka obce povedala, že sme dali do materiálov ponuky na posýpač. 
P. Dagmar Ďurišová povedala, že nie všetkým.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že to do materiálov nedostávali, nakoľko materiály boli poskytnuté na 
Finančnej komisii.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že z materiálov volal jednému pánovi, ktorému sa nemohol dovolať a volal 
mu späť tesne pred zastupiteľstvom a že sa neskôr skontaktujú. Povedal, že sa poradí aj s p. Stančíkom 
a p. Naďom. 
Starostka obce p. Ing. Petra Dingu poprosila, aby do FK rozhodol, ktorý by obec kúpila.  
 
Starostka obce informovala poslancov o liste od starostu mesta Beit Sahour v Palestíne susediace cez 
ulicu s mestom Betlehem. Povedala, že tam bola na konferencii prostredníctvom organizácie ICCN, 
v ktorej je obec Vaďovce členom prostredníctvom Združenia Čachtice - Kopanice, ktorého je 
predsedníčkou. Povedala, že organizácia ICCN sa zaoberá ochranou nehmotného kultúrneho dedičstva 
zeme, čiže rozprávky, zvyky, piesne, básne povesti a pod. Povedala, že na základne prezentácie, ktorú 
im o Slovensku predstavili, prejavilo mesto Beit Sahour záujem o twinningové vzťahy s obcou Vaďovce.  
P. Igor Naď sa opýtal, či nebudeme musieť stavať mešitu.  
Starostka obce povedala, že nie, nakoľko sú kresťania.  
Starostka obce povedala, že by sme si vzájomne vymenili delegácie zastupiteľstva, možno aj občanov, 
dozvedeli by sme sa niečo o našej krajine, a my o tej ich. Povedala, že majú záujem aj o spoluprácu 
škôl a v oblasti priemyslu. Povedala, aby si poslanci spoluprácu premysleli.  
 
Ďalej starostka obce navrhla schválenie odmeny pre p. Ľubomíru Naďovú, ako hlavnú kontrolórku obce 
za kontrolnú činnosť obce.  
P. Dagmar Ďurišová, či chce rozhodnutie hneď alebo by to prebrali ešte na Finančnej komisii.  
Starostka obce povedala, že to stačí do vtedy, kým p. Hučková nebude robiť výplaty na začiatku 
decembra.  
 
Starostka obce sa opýtala p. Jaroslava Baču, ako to myslel dávnejšie s tými mikulášskymi balíčkami 
pre deti. 
P. Jaroslav Bača povedal, že sa to minule nejak odložilo, tak navrhol, aby sa odmeny poslancom nechali 
škole, škôlke a to sa tiež nestrelo so súhlasom. Povedal, že to mal na dnes aj napísané, aby dal návrh 
na príspevok pre nich. Povedal, že nielen my, ale aj predtým sa už odsúhlasilo kadekomu hocičo, že by 
sme konečne tým deťom u nás v obci, že by tie mikulášske balíčky mali zadarmo.  
Starostka obce sa opýtala, že ktoré deti.  
P. Jaroslav Bača povedal, že nemyslí školského Mikuláša, ale toho obecného. 
Starostka obce povedala, že sem chodí hrozne veľa detí z iných škôl.  
P. Jaroslav Bača povedal, že sa baví o našich vaďovských deťoch, že by mali zadarmo.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či to myslí tak, že by sa na balíček dalo meno.  
Starostka obce povedala, že nevie, že tam chodia aj všelijakí rodinní známi.  
P. Jaroslav Bača povedal, že si myslí, že viac, ako 80 detí nebude.  
Starostka obce povedala, že je to prakticky taký oriešok, ako to vyriešiť. Povedala, že by sa tam mohlo 
nahrnúť veľa detí a všetkým by sme dávali zadarmo balíčky. Povedala, že jej je jasné, že by išlo 
o vaďovské deti ale od ktorého roku do ktorého roku.  
P. Jaroslav Bača povedal, že je to jasné a že sa musia dohodnúť.  
P. starostka povedala, či by sa dávali balíčky deťom zo školy. Že sa to zdá, ale niekedy býva aj 80 
balíčkov.  
P. Jaroslav Bača povedal, že sa bavia o 200 max. 250 balíčkov, a to asi aj prehnal.  
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Starostka obce sa opýtala, ako potom budeme vedieť, koľko ich tam príde.  
P. Jaroslav Bača povedal, nech to ostane tak, ako to bolo, nech sa nahlásia a že by to riešil na jednom 
mieste, nech toho nie je veľa.  
Starostka sa opýtala na situáciu, keby prišli jednému dieťaťu nahlasovať balíčky aj babky. Povedala, že 
to by si mali asi zaplatiť zvlášť.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to keď sa budú nahlasovať samozrejme.  
P. Ing. Jaroslav Holota sa opýtal na vekovú hranicu.  
P. Jaroslav Bača povedal, že keby to boli deti do 14 rokov, že by sa nič nemohlo stať. Povedal, že tých 
detí viac ako 70 nebude.  
Starostka povedala, že 11 roční ako tak, ale viac už je moc.  
P. Jaroslav Bača povedal, že by ich nediskriminoval, možno sú takí, ktorí by išli.  
Starostka obce povedala na objasnenie postup: vyhlásime, aby si nahlásili deti, ktoré majú záujem 
zúčastniť sa na Mikuláškom večierku a povedala, že navrhuje, aby sa vyhlásilo, že balíčky na vyše budú 
stáť 2,50€.  
P. Janka Masárová povedala, že to stačí povedať, keď prídu.  
P. Jaroslav Bača povedal, že inde to funguje. 
Starostka obce sa opýtala, čo ak rodičia zabudnú deti nahlásiť a na večierok prídu.  
P. Jaroslav Bača povedal, že čo má na to povedať, že ak by aj ona zabudla niečo zaplatiť, nikto sa 
s ňou nebude baviť, poslal by penále alebo niečo.  
Starostka obce povedala, že vie, ale deti sú deti.  
P. Janka Masárová povedala, že by sme mali štatisticky vedieť, koľko je takých detí v obci.    
Starostka sa opýtala, či aj vrátane 14 roku.  
P. Jaroslav Bača povedal, že aj vrátane a že nie všetky deti by mali ten balíček, ale tie, ktoré sa nahlásia.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že by to tak ostalo, že by to zapisovali učiteľky v škole, škôlke a na 
úrade.  
Starostka sa opýtala na deti, ktoré sú zo školy a nie sú z Vaďoviec.  
P. Jaroslav Bača povedal, že tých nie je veľa a aj pre nich to platí.  
P. Mgr. Daniela Kontinová to zhrnula a povedala, že nech sa prihlásia do konca novembra tí, ktorí pôjdu 
na Mikuláša a ak by chcel niekto ešte balíčky navyše, tak by si ich už zaplatil.  
Starostka obce povedala, aby sa nestalo, že príde na Mikuláša dieťa z Vaďoviec a nebude mať balíček 
a my mu povieme, lebo ho mama nenahlásila.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to takto vlastne bolo aj doteraz, že balíček dostali len tí, ktorí si 
ho zaplatili. Povedala, že sa skôr, že balíček ostane, lebo ak si dieťa zapíšem, tak s ním prídem.  
Starostka obce dala hlasovať za uznesenie, že OZ schvaľuje nákup mikulášskych balíčkov pre deti, 
ktoré rodičia nahlásia na Mikulášsky večierok a cena dodatočného balíčka ostáva 2,50€.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela Kontinová, 
p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Ďalej starostka obce požiadala predsedov komisií, aby dali zhruba do 2 týždňov dohromady prezenčné 
listiny zo zasadnutí komisií a kto písal zápisnice zo zasadnutí komisií, nakoľko sa budú odovzdávať na 
nasledujúcom zasadnutí poslanecké odmeny.  
 
Starostka oboznámila poslancov s nedorozumením s cenou starostky obce. Povedala, že minulé 
zastupiteľstvo sme to prerokovávali, ale nehlasovalo sa za to a preto nebolo o tom uznesenie a ona 
nechcela konať mimo uznesení. Povedala, že ako bola schválená odmena 200€ pre p. Ing. Naďovú a p. 
Baranoviča, nie je možnosť ako im to vyplatiť, nakoľko by musela vzniknúť nejaká dohoda alebo zmluva, 
nakoľko musí byť každý príjem zdanený. Napokon to urobila tak, že za tých 200€ nakúpila veci pre 
všetkých ocenených, nakoľko je aj v štatúte obce, že cenu starostu obce tvorí vecný dar v hodnote, 
ktorú každoročne určí OZ a túto skutočnosť opomenula. Povedala, že za to kúpila deky a podušky 
a samotné ocenenie zo skla.  
Opýtala sa, či by sa to takto mohlo uzavrieť a na budúci rok si stanovili hodnotu vecného daru a ocenení.  
Navrhla uznesenie, že na tento rok pre všetkých ocenených za rok 2019 budú nakúpené vecné  dary 
v hodnote 200€.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela Kontinová, 
p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Dodala, že poslancom poskytne zoznam jubilantov na budúci rok, ktorých by rada ocenila. Povedala, 
že je aj možnosť, že sa niekto do zoznamu pridá.  
 
 
Starostka povedala, že je to z jej strany všetko a aj majú poslanci nejaké interpelácie, môžu ich vyjadriť. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala ohľadom tých odpadov, či je to uznesenie o zvýšení poplatku 
platné, aj keď sa to ešte neuzavrelo.  
P. Ing. Nina Masárová povedala že uznesenie je platné, že súhlasia s hodnotou zvýšenia poplatku na 
15€, ale je nutné schváliť VZN, aby zmena poplatkov bola kompletná.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa to bude preberať.  
  
P. Igor Naď povedal, že by mali poslanci zaujať stanovisko aj ohľadom Zberného dvoru. Povedal, že 
odmieta pracovať s tým, čo p. Ing. Peter Dinga vyrobil na traktor, nakoľko to nezodpovedá bezpečnosti 
práce. Povedal, že p. Miroslav Stančík dobre vie, čo treba k čelnému nakladaču. Povedal, že k čelnému 
nakladaču nemá papiere ani on a ani pán, ktorý má ním odhŕňať.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či aj na svojom traktore chodí bez papierov.  
P. Igor Naď povedal, že to je jeho súkromný traktor, jeho súkromná zodpovednosť a jeho problém, ale 
toto je obecný traktor, obecná zodpovednosť a opýtal sa, či by starostka podpísala výkaz.  
Ing. Peter Dinga sa opýtal, či je to problém si teraz papiere dorobiť.  
P. Igor Naď povedal, že pre neho nie, ale pre obec. Povedal, že on ich platiť nebude, že on ich 
nepotrebuje, ale potrebuje ich obec. Povedal, že to je vec jedného dňa. Opýtal sa p. Ing. Petra Dingu, 
či má školenie.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že nie, ale keď stáli pri nakladači a chceli ich školiť, že p. Igor Naď povedal, 
že nepotrebuje vedieť nič, že je zaškolený.  
P. Igor Naď povedal, že áno, ale nie pre obec. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa mu pôjde v ústrety a školenie sa mu dá spraviť.  
P. Igor Naď povedal, že v poriadku a že toto chcel počuť, ale nič to nemení na tom, že nebude pracovať 
s tým, čo p. Ing. Peter Dinga vyrobil. Dal p. Ing. Petrovi Dingovi na papieri napísané, čo si má vyhľadať, 
čo je určené na vývoz kontajnerov a nemá to takú horibilnú cenu.  
P. starostka povedala, že v rámci Zákonníka práce má právo odmietnuť prácu, ktorú mu určí 
zamestnávateľ a to v tom prípade, ak má pocit, že by mohlo prísť k zraneniu seba alebo niekoho iného.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či to doteraz bolo v súlade s bezpečnosťou.  
P. Igor Naď mu povedal, že toto je obecná záležitosť a to čo robil na svojom traktore bola súkromná 
záležitosť. Povedal, ak si zavolá službu, nepýta sa ho, či má elektrikárske skúšky, či má školenie na 
miešačku. 
P. Jaroslav Bača sa znovu opýtal, či sa to robilo podľa bezpečnosti.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nie lebo doteraz p. Zámek vyhadzoval s lopatou z lyžice a to 
tiež nebolo bezpečné.  
P. Igor Naď povedal, že to bolo na jeho zodpovednosť, nakoľko ho zobral do jeho traktora, do jeho lyžice 
a šoféroval on a že je to to isté, ako keby to spravil p. Stančík alebo niekto druhý.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že je p. Zámek zamestnancom OcÚ a opýtal sa, čo keby sa mu pri ňom 
niečo stalo. Opýtal sa, či mal v tom  momente odcviknuté a nerobil pre obec.  
P. Igor. Naď povedal, že robí pre obec, ale on je za neho zodpovedný lebo on ho mal v tej žufane.  
P. starostka povedala, že teraz už posýpanie bude inak.  
P. Ing. Peter Dinga dodal jeho stanovisko, že sa mu snažili len pomôcť.  
P. Igor Naď povedal, že vyvinuli snahu, ktorá im nie je docenená a ani nebude lebo nenájdu somára, 
ktorý by si to zapol na tie lyžiny.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že je to určite bezpečnejšie, ako to voziť takto na tej lyžine. Povedal, že to 
školenie by sa mu malo urobiť a vyjsť v ústrety. 
 
Starostka sa opýtala prítomných poslancov, či má niekto ešte nejakú interpeláciu.  
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P. Jaroslav Bača povedal, že by chcel ešte riešiť takú nemilú vec na p. starostku. Povedal, že by ho 
zaujímalo a nie len jeho, že prečo zakazuje svojim podriadeným, aby sa s nimi rozprávali, respektíve, 
aby im povedali nejaké veci, ktoré, keď potom použijú, tak starostka potom príde za tým dotyčným a rieši 
to, nechcel povedať ako, ale že prečo im to rozpráva, načo im to rozpráva a tak ďalej. Povedal, že sa to 
stalo prvý krát, keď bola starostka v zahraničí, keď bola zvolaná Finančná komisia, kde boli prizvaní aj 
oni a riešil sa tam p. Húska – f. HUFI. Povedal, že tam dali na papier nejaké veci, ktoré boli potom 
vysvetľované a keď starostka prišla, hneď človeka, slušne povedané, „zdžubala“ za to, prečo a načo im 
také informácie povedal. Povedal, že druhá vec sa stala, keď boli ohľadom toaliet v škole, povedal, že 
volal starostke v utorok, či by sa mohli stretnúť večer lebo mal s tým nejaký problém a ona mu povedala, 
že sa necíti dobre, že mala celý deň voľno a napriek tomu zorganizovala tri poslankyne a išli sa tam 
pozrieť, bez toho, že by ich zavolala a s tým, že v deň, keď sa tam v stredu stretli, na neho starostka 
vyrukovala, že prečo nezvolal ostatných poslancov, že to tam mohli poriešiť, pritom to ona spravila poza 
ich chrbát, hneď v ten deň, ako mu tvrdila že nemôže. Povedal, že starostka ešte využila znova situáciu, 
že znova svojho podriadeného istým spôsobom „zďubala“, že im povedal, že tam boli. Povedal, že si 
nemyslí, že je to vhodné, pretože v decembri, keď ešte sľub skladali, sama hovorila o tom, ako chce, 
aby si vychádzali v ústrety, aby spolupracovali spolu a myslí si, že takto, keď si budú zatajovať veci pred 
sebou, že to fungovať nebude.  
Starostka sa opýtala, či môže na to odpovedať.  
P. Jaroslav Bača povedal, nech sa páči, ideme na to.  
Starostka povedala, že čo sa týka tých informácií, popísaných ohľadom p. Húsku boli polopravdy, že to 
aj pani hlavná kontrolórka hneď tam povedala, čo jej ani nekázala a spolu ani nehovorili, lebo sa to 
nezakladalo na pravde, čo tam bolo napísané. Povedala, že aj preto nenapísala žiadny list, pretože 
keby to on dal právnikom, tak tam by sme hrali za kratší koniec. Povedala, že to je jedna vec a druhá 
vec je, že to povedala pred všetkými v kancelárii a nie len jednému pracovníkovi, a že len povedala, kto 
a prečo toto hovorí, keď to nie sú pravdy. Ďalej sa opýtala p. Baču, či sa oni nestretávajú a neradia sa. 
Povedala, že sa radia a potom tu nemáme dobrú spoluprácu a že si zvolala tie poslankyne, aby im to 
vysvetlila, aby sa na to pozreli a oni si zvolali svojich.  
P. Jaroslav Bača povedal, že tu ide o to, že starostku v ten deň prosil, či by si našla 5 až 10 minút a že 
mu v telefóne sťažovala, že jej nie je dobre, že si zobrala pol dňa voľno, ale v ten istý deň bola schopná 
zvolať v utorok večer stretnutie. Povedal, že sa nechce hádať. 
P. starostka povedala, že vtedy pracovala a povedala mu, že má špinavé ruky, nemôže teraz ísť. 
P. Jaroslav Bača povedal, že toto hovorila až v škole a nie v telefóne. Opýtal sa, prečo teda nezavolala 
už aj ich, a na druhý deň na neho vyrukovala s tým, že prečo on nezvolal stretnutie.  
Starostka povedala, že nevie, či je p. Bača vo Vaďovciach alebo nie je.  
P. Jaroslav Bača povedal, že on sám sa jej ponúkol na utorok a že to ho mrzí, že na jednej strane 
nemohla a na druhej strane poza chrbát si spraví obhliadku.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tam skôr išlo o tú dôveru, že majú zavolať všetkých poslancov, 
aby sa išli pozrieť, že oni tu neboli a že až na tretí krát priznala, že tam včera boli a že tam išlo skôr o to 
klamstvo.  
P. Starostka povedala, že vedela, že o tom vedia, že tam boli.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že 3 krát starostka povedala, že tam s nikým nebola a o to išlo.  
Starostka povedala, že určite to 3 krát nepovedala. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že nevie, či 3 krát, ale povedala to.  
P. Jaroslav Bača povedal, že mu ide o to, že na jednej strane povie tak a na druhej strane povie tak 
a celkovo v tom vzíde, že sa nič nestalo a to ho trošku mrzí. Povedal, že nemá v pláne nič zatajovať 
alebo klamať, povedal, že starostku poprosil a chcel to v prvom rade ukázať jej a preto jej hneď volal, 
že čo sa mu na tom nepáči, že nie je za to, aby boli vyplatené všetky peniaze za to, čo tam bolo 
odvedené. 
Starostka povedala, že peniaze stále vyplatené neboli.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, ako to skončilo alebo ako sa rozhodla. 
Starostka obec povedala, že jej poslal faktúru a dal tam 15% zľavu s tým, že tam má zadarmo všetky 
búracie práce a to všetko, čiže len 400€ si pýta za robotu a dal tam navýšenie toho, čo si pani riaditeľka 
požadovala navyše. 
P. Jaroslav Bača povedal, že tam mal cenovú ponuku stanovenú na nejakých 1 500€. 
P. Mgr. Daniela Kontinová doplnila, že z toho bolo 400€ robota.  
P. Jaroslav Bača povedal, že je to možné.  
Starostka povedala, že sa tam dajú vybúrať ešte tie dve dlaždice.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, kto to bude robiť.  
P. Starostka povedala, že to bude robiť p. Setnický.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, kto to zaplatí.  
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P. Starostka povedala:  „To budeme musieť z toho, jemu, že to bude ale 50€“. 
P. Jaroslav Bača povedal, že je to úplne jedno, že koľko, že tu ide o ten princíp, že kto to nevidel, nech 
sa tam v kľude ide pozrieť a spraví si názor sám, či to má takú hodnotu, akú to má. Povedal, že sám 
dotyčný realizátor povedal, že sa mu to nepáči a že by si to domov nedal, ale napriek tomu si obhajuje 
tú prácu a chce za to peniaze, aké chce. 
P. Igor Naď povedal, že tam bol a povedal na to svoj názor. Povedal, že sa mu nepáčilo len to, že ten 
prechod z tej chodby má 3 cm odskok. Povedal, že deti sú deti a keď budú rozbehnuté, môžu zakopnúť 
a rozbiť hubu.  
Starostka obce povedala, že to si môže aj inde a že tam zavolala techničku BOZP, čo robí pre obec, 
ktorá povedala, že je to úplne v poriadku, nalepila sa tam páska a povedala, kto chce, môže jej kľudne 
zatelefonovať a ona sa s nimi porozpráva.  
P. Igor Naď povedal, že sa to dalo vyriešiť aj bezbariérovo. Povedal, že sa nezastáva nikoho a je to jeho 
osobný názor a že nie je žiadny stavbár.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to je jedno, že tam je tých vecí a že na to nemusí byť ani niekto stavbár, 
že keď sa na to pozrie a vidí, že to bolo do slova a do písmena „ogrcané“ a nech sa na neho nikto 
nehnevá. Povedal, že sa treba jednoducho z toho poučiť a stanoviť si, čo chceme a potom to dať na 
papier.  
P. Miroslav Stančík povedal, že pred tým, ako sa to začne robiť.  
P. Jaroslav Bača povedal, že určite áno.  
Starostka obce povedala, že to mohlo byť určite lepšie spravené a že sú tam také estetické chyby, ale 
slúžiť to bude. Povedala, že je to určite lepšie na udržiavanie aj pre jeho manželku. 
Starostka obce povedala, že banuje len to, že to pred tým neodfotila.  
P. Jaroslav Bača povedal, že sú medzi dlažbami diery, špáry, že či tam bude niekto chodiť 
a vyšparovávať to. Povedal, že je tam za chvíľu pleseň, hygiena, všetko z druhým a že to nie je len tak, 
že ak je to dobre vyšpárované, tak to vytriete a je to čisté, ale toto je ako to, keď p. Naď povie, že nebude 
pri štiepačke stáť a to isté, tá upratovačka, je jedno, ktorá tam bude, to nebude vyšpárovávať s ihlou, 
aby to bolo čisté. Povedal, že to bolo celé zle.  
Starostka povedala, že šak áno, že to mohlo byť lepšie. Povedala, že sľúbil, že to zašpáruje, ale zase 
si bohužiaľ niečo spravil s brúskou na ruke, tak to zas nemohol doteraz spraviť. Povedala, že mu stále 
volala, že to chcela už ukončiť a tiež ju to stresuje, že by to chcela mať v poriadku lebo bola celá šťastná, 
že to bude.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal ohľadom toho navýšenia, čo tam má, čo mu neberie, že tam má niečo na 
vyše, prečo to s ňou nekonzultoval počas realizácie. 
Povedala, že keď to pani riaditeľka požadovala, až keď sa to robilo, tak nech je to tam tak, ako si to oni 
predstavujú. 
P. Jaroslav Bača povedal, že mu povedala, že je tam nejaká suma a viac na to nemáme, alebo... 
Starostka obce povedala, že sa musí s nejakou rezervou rátať.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to chápe, ale že ide o to, že by sa to malo riešiť hlavne s ňou, nakoľko je 
investor.  
Starostka obce povedala, že p. riaditeľka jej povedala, že toto by ešte chcela a že jej na to povedala 
dobre.  
P. Jaroslav Bača povedal, že je otázne, či to on dokáže za tú cenu spraviť, to navyše, či je ochotný 
a očividne nie, lebo si faktúru navýšil, čo mu neberie, ale takto to jednoducho nemôže fungovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to malo byť hradené od Oxymatu, z toho finančného daru a že 
ten tiež nebol zakomponovaný v rozpočte. Povedala, že tam bol dar od DM drogérie v hodnote 1 000€ 
a tam ju to napadlo, že to tam nie je.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že jej sa zdá, že to tam je.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to tam určite nie je.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že to nemôže byť ako dar, nakoľko sú to percentá z daní.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa k tomu na Finančnej komisii ešte vrátia.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že to určite nie je v dare ale niekde inde a že vie, že to tam dávali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že p. Ing. Hrušová nevedela ani tú sumu, koľko to v skutočnosti 
bude.  
Starostka obce povedala, že to bude cca 1 200€. Povedala, že dnes volala p. Prokopovej, ktorá jej 
sľúbila, že jej to pozrie, koľko to bude.  
 
P. Jaroslav Bača povedal, že by sa rád opýtal na zoznam dlžníkov, ako sa s ním pohlo.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že bude robiť kontrolu, aby sme presne vedeli, koľko ich je.  
P . Ing. Peter Dinga povedal, že by to bolo dobré do Finančnej komisie.  
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P. Ľubomíra Naďová povedala, že to do Finančnej komisie určite nestíha. Povedala, že pracovníčky 
majú teraz týždeň s výplatami a povedala, že potrebuje mať p. Hučkovú pri sebe, aby jej to mohla všetko 
v počítači vyhodiť.  
Prítomná občianka p. Viera Bačová sa opýtala, prečo to robí ona, ako hlavná kontrolórka, povedala, že 
by to mali robiť dievčence zamestnané na úrade a ona len skontrolovať, či to sedí.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že ona si to potrebuje skontrolovať a povytláčať. Povedala, že sa aj 
minule stalo, že p. Hučková mala zaplatené niektoré dane a p. Ing. Hrušová ich nemala zaevidované, 
čiže jej to musí sedieť aj s účtovníctvom a preto ich potrebuje obidve.  
P. Viera Bačová povedala, že je treba asi kompetencie nejak... 
P. Mgr. Daniela Kontinová ju doplnila a povedala prerozdeliť.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že to takto musí urobiť, aby z toho spravila správu presne o tom, aké 
sú nedoplatky. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, čo potom s tými nedoplatkami.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že to sa už na zastupiteľstve dohodnú, čo s tým. Povedala, že exekúcia 
by mala ísť až nad výšku 160€. Povedala, že niektorí výzvy ignorujú a nepreberajú ich.  
 
P. Jaroslav Bača sa opýtal na riešenie situácie s firmou HUFI, kde sa hovorilo, že sa zistí ohľadom súdu 
a či sa niečo zistilo napr. či nás môžu dať na súd, za čo nás môžu dať na súd atď.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že sa o tom s niekým rozprávala a povedala, že je dobre, že sme 
plánovaný list neposlali, nakoľko keby sa toho chytili a vtedy by nás mohli dať na súd a môžu nás 
nahlásiť za to, že nechceme tú cenu, ktorú nám stanovil odhadca. Povedala, že za to môžeme ísť 
k súdu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala že nie, že podľa zákona nás nemôžu dať k súdu, pretože odhadca 
síce stanoví cenu, ale rozhoduje obec a obecné zastupiteľstvo.  
Starostka obce povedala, že oni nás nemôžu dať na súd za cenu, ale aby súd rozhodol, či to máme 
predať alebo nemáme.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že súd nemôže nariadiť obci predaj, pretože obec má svoj majetok 
zveľaďovať a zhodnocovať a nie rozpredávať.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že je sama zvedavá, koľko neplatičov ostane a že to zastupiteľstvu 
môže dať aj skôr ako na zasadnutie OZ.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa pýtala, či to momentálne nemajú záujem kupovať.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že je zatiaľ ticho.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že v tom prípade by sa mal vyrubiť nájom a mali by si ho zaplatiť.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že by od 1. januára mal ísť nájom.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že už mal byť.  
P. starostka povedala, že nevie, či to nechcú ohradiť.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, že ktorú časť chcú ohradiť a že ktorá časť je naša a ktorá ich.  
Starostka obce povedala, že by musela byť rozdeľovacia zmluva.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že obec podľa zákona musela tak či tak vyrubiť nájom, či oni chceli 
kúpiť ten pozemok, alebo nechceli.  
Starostka obce sa opýtala, že čo, keď to nevyužívajú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že tá firma sídli vo Vaďovciach.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ak je tá firma krížom cez pozemok, tak ako ho môže neužívať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sú stále na obecnom pozemku a užívajú celý obecný pozemok.  
Starostka obce povedala, že sa p. Húska vyjadril, že on to nebude využívať, že to dá obci k dispozícii 
a že si tam môžeme robiť, čo chceme.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že je na pozemku postavený aj kúsok budovy.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by to ukázal geometrický plán.  
Starostka obce povedala, že sa môžu rozhodnúť a dať rozdeľovaciu zmluvu alebo nájom.  
P. Jaroslav Bača povedal, že si myslí, že by sa s nimi nedohodli, nakoľko by odhradil časť, ktorú 
nepotrebuje a nie tú, ktorá je čiastočne zastavaná.  
P. Ľubomíra Naďová povedala, že by sa na Finančnej komisii mali dohodnúť a dať nájomnú zmluvu, 
koľko za nájomné za m2.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by p. Húska mal pristúpiť na stanovenú cenu, ak nechce na 
tom byť ešte stratový, ako by mohol byť. 
P. Ľubomíra Naďová povedala, že by sa mu ešte v novembri mohla vyhodiť nájomná zmluva za tento 
rok.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to bude katastrofa.  
P. Miroslav Stančík povedal, že 5 rokov dozadu. Povedal, že jemu to Húskovci spravili.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to by sa, podľa zákona, do 10 rokov dalo vymáhať. Povedala, 
že by týmto pádom bol p. Húska škodný. Povedala, že buď nech odkúpi za cenu, ktorá je stanovená 
alebo nech spätne doplatí nájom a príde na sumu, že potom sa rozhodne, či to chce kúpiť alebo nie.  
P. Miroslav Stančík povedal, že jemu dali 2 roky.  
P. starostka povedala, že podľa nej 5 rokov späť sa môže vymáhať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že aj to je dosť.  
 
Prítomný občan p. Rudolf Šriečka vyjadril názor k spomínanému VZN o odpadoch, že by bolo vhodné 
tam pridať, že napr. nábytok by mal ísť na zberný dvor v rozobratom stave.  
Starostka obce povedala, že je to všetko v Prevádzkovom poriadku Zberného dvora.  
P. Rudolf Škriečka pokračoval novo spravenou cestou do Kostolného, povedal, že sa robotníkov pýtal, 
či budú robiť aj krajnice a nevedeli mu povedať. Povedal, že ich ani nespravili a že sa pýtal starostu 
Kostolného, či by sa nedali spraviť aspoň tie kritické miesta, lebo je veľký rozdiel medzi cestou 
a svahom. 
Starostka obce povedala, že môže zavolať p. Miklánkovi, či by to nespravili.  
Ďalej p. Škriečka hovoril o rigoli pri firme Oxymat, ktorý je zanesený a stojí tam voda a pýtal sa, či sa 
tento rok budú odhŕňať aj chodníky.  
Povedala, že im to môže predostrieť správcom komunikácií, ale nevie zaručiť, či uspeje pri štátnych 
cestách. 
 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal na zastrešenie ozvučenia na Mikulášsky program.  
P. Igor Naď povedal, že sa nemá báť, že máme novú aparatúru.  
P. starostka povedala, že môže povedať p. Držíkovi.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že je p. Držík už zarezervovaný a len sa pýta, či je to na istotu.  
 
Starostka obce poďakovala za účasť a ukončila zasadnutie.  
 
 
 
 
 
Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   


